
Onderwerp: loop/wandel/fietsbruggetje bij de Kanis 

Wij als bewoners vlakbij het bruggetje hebben vernomen dat het college van de gemeente Woerden 

heeft besloten dat het bruggetje definitief verwijderd moet worden. Dit tot grote teleurstelling van 

ons, i.v.m. onveilige verkeerssituaties die dan ontstaan. 

Het bruggetje is een aantal jaar geleden aangelegd toen de Kanis werd gerenoveerd. De reden 

hiervoor was dat de veiligheid van de fietsers/wandelaars zo gewaarborgd kon worden en om zo 

onveilige verkeersituaties te vermijden. Tevens is er toen ook een fietspad/wandelpad naast het 

Oortjespad aangelegd zodat het Oortjespad alleen nog voor het auto/zwaar/bouw/landbouwverkeer 

gebruikt wordt. 

Wij zijn van mening dat als het bruggetje weggaat er een heel onveilige situatie bij de kruising 

Oortjespad en van de Teylingenweg ontstaat. Omdat al het verkeer wat daarvan komt (zwaar verkeer, 

landbouwverkeer en ander verkeer) voorrang moet verlenen aan de fietsers, wandelaars, ouders met 

kinderenwagen en ouderen die richting de kinderboerderij gaan. (De kinderboerderij zit halverwege 

Oortjespad). Voor de verandering van deze kruising namen deze de binnenbocht richting de 

kinderboerderij. Maar met de aanleg van het fietspad/wandelpad naast het Oortjespad moeten ze 

eerst voorbij de uitrit van het Oortjespad. Wandelaars, fietsers en ouders met jonge kinderen op de 

fiets kunnen nu rechtstreeks veilig oversteken van het Oortjespad via het bruggetje naar de Mijzijde. 

De Mijzijde is fietsvriendelijker, omdat hier minder verkeer rijdt dan over de van Teylingenweg. Als 

het bruggetje weggaat worden de hierboven genoemde mensen verplicht om nog een stukje op de 

van Teylingenweg te fietsen waardoor het zowel voor hun als de automobilisten extra opletten is. 

Onzes inziens wordt met het definitieve besluit om het bruggetje weg te halen veel te weinig of zo 

niet helemaal stil gestaan bij het feit dat de verkeerssituatie hierdoor onveiliger wordt. Voor ons is het 

niet de vraag of er op deze kruising een ernstig ongeluk gebeurd maar wanneer. 

   Wij hopen dat onze wethouder van de ruimtelijke verordering en verkeer onze zorgen hierover 

serieus neemt. Als christen horen wij namelijk ook onze verantwoordelijkheid voor de 

verkeersveiligheid en mensenlevens. Graag zien wij dat deze brief met de daarin de geuite zorgen 

over het weghalen van bruggetje met het bestuur en in de raadsvergadering wordt besproken 

voordat er een definitief besluit volgt. 

Mocht u vragen of verduidelijking willen hebben naar aanleiding van deze brief, neem dan gerust 

contact op. 

Met vriendelijke groet, 

(geanonimiseerd)


